

COVID-19 防疫期間—個人資料蒐集、處理及利用之告知暨同意書

COVID-19 Prevention Related – Protection of Personal Data Announcement

基於防疫需求，中國鋼鐵股份有限公司(下稱中鋼公司)為了蒐集、處理及利用您所提供或未來提供的個人資料(下稱個資)，謹先告知下列事項：

According to the COVID-19 prevention, your personal data will be collected processed and used by the CSC, the announcement as follows:

1. 蒐集目的：防疫目的(公共衛生或傳染病防治之特定目的)。

Collection purpose: The purpose of public health and epidemic disease prevention.

2. 個資類別：姓名、個人 ID、通訊地址、聯絡電話、洽公時間及地點、健康狀況、旅遊史、接觸史。

Personal data: name, passport No., address and telephone in Taiwan, visiting time and unit, physical condition, travel history, contact history.

3. 利用期間：自蒐集日起 28 日內。

Period of use the personal data: 28 days since the collection day.

4. 利用地區：中華民國。

Area of use the personal data: Taiwan

5. 利用者：中鋼公司、衛生主管機關。

User of personal data: CSC and Official Health Agency in Taiwan.

6. 利用方式：為防堵疫情而有必要時，得提供衛生主管機關依傳染病防治法等規定進行疫情調查及聯繫使用。

For the COVID-19 prevention, the information you provide herein will be provided for Official Health Agency in necessary.

7. 您得以書面主張下列權利：

查詢或請求閱覽；請求製給複製本；請求補充或更正；請求停止蒐集、處理或運用；請求刪除。

You may have the following rights regarding your relevant personal data: the right to request access to the collected personal data, request a photocopy of the collected personal data, request supplement or rectification of inaccuracies in the collected personal data, request us to cease the personal data collection, processing or use, or delete the collected personal data.

中國鋼鐵股份有限公司

China Steel Co., Ltd.

當您選擇「同意」後，即表示您已盡您所知完整回答所有問題，且確認所有您在此提供的資料皆為真實且準確。基於公司防疫與持續營運之考量，若您選擇「不同意」，將無法取得進入公司通行權。

By clicking the “Agree” button, you confirm that all the information you provide herein are true and accurate, and that you have answered all the questions according to your best knowledge and ability. Regarding to the prevention of COVID-19 and business continuity of CSC, you will be prohibited from entering all CSC areas within Taiwan if you clicking the “Disagree” button.

同意 Agree

不同意 Disagree

日期 Date : _____

COVID-19 防疫期間-中鋼訪客健康聲明書
COVID-19 Health Declaration Form for CSC Visitor

1. 訪客基本資料 Basic Information

姓名 Name : _____ 身分證字號 ID or Passport No. : _____

性別 Gender : 男 Male 女 Female

聯絡電話 Telephone in Taiwan : _____

通訊地址 Address in Taiwan: _____

公司名稱 Company : _____

2. 來訪原因 What is the purpose of your visit?

拜訪日期 Visiting date : _____ 拜訪時間 Visiting time : _____

拜訪/送貨單位 Visiting unit : _____

拜訪原因 Reason for Visiting : _____

3. 近 14 日內是否曾有出國紀錄?

Have you ever gone abroad in the past 14 days?

是 Yes ; 國家 Country Name _____

否 No

4. 近 14 日內是否曾出現下列不適症狀?

Have you experienced the following symptoms in the past 14 days?

發燒 Fever 咳嗽 Cough 流鼻水 Running nose 腹瀉 Diarrhea

喉嚨痛 Sore throat 嗅覺異常 Abnormal sense of smell (anosmia)

味覺異常 Abnormal sense of taste (dysgeusia) 以上皆無 None of the above

5. 近 14 日內是否為中央流行疫情指揮中心匡列為居家檢疫或居家隔離者?

Are you defined by the CDC for home quarantine rule in the past 14 days?

是 Yes 否 No

6. 是否曾接觸過近 14 日內由境外返國之人士?

Have you ever contacted people who returned from abroad in the past 14 days?

是 Yes

入境台灣日期 The start date of quarantine defined by CDC : _____

接觸日期 The last contact date : _____

否 No

補充說明：門哨人員請確認第 3 題、第 5 題勾選「是」者，禁止進入本公司。